### D)安装相机示意Camera Installation





Fig.8

Fig.9



以上有示意两种安装照相机方法提供给用户参考,用户 可以根据自己使用实际情况安装照相机,安装各种样式及调 节,根据相机中心点轴点调节使用。

Camera installation shown in the figures are for reference only. Users are free to install their cameras based on different purposes. Keeping the camera balanced is always suggested.

Fig.10

# E) 使用注意事项 Attention 🛕

- 1.已连接固定好的部分,请勿随便拆卸,否则后果自负。
- 2. 使用环境应保持干燥、通风注意防潮防水。
- 3.产品表面有轻微灰尘,请使用清洁布擦拭表面即可清除。
- 4.请避免硬物将其划伤以至影响使用效果。
- 5.使用产品时,请详细阅读说明书。
- 1. Do NOT remove any installed parts randomly. FalconEyes will not be responsible for any loss.
- 2. Keep the environment dry
- 3. Use the product in a dry and cool area. Avoid high humidity and direct water on the product.
- 4. Please keep the system in good condition, avoid damages in order to get it functioned properly.
- 5. Please read this user manual carefully before using the product.



PH-360

可变全景云台说明书 Panorama System Instruction Manual



感谢您选购锐鹰公司的产品!

如欲了解更多相关产品的信息,请联系您当地的经销商或访问我们的 网页。使用产品之前,请先仔细阅读说明书。

Thank you for purchasing FalconEyes' products.

For further details of our related products, please contact your local distributor or visit our webpage at www.falconeyes.com.hk Thank you.

Please read this manual carefully before using this product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Website: www.falconeyes.com.hk

#### A) 产品概述 Product Overview

PH-360 是一款專業的多角度可變全景雲台.於雲台上可配置多於一部相機以拍攝全景相片.於 PH-360上的各塊雲台片可以因應拍攝需要,而放於不同的位置上.即使使用重型的相機及鏡頭,此產品仍能透過五個水平珠,對焦儀,及兩個360度全景雲台提供精準的角度調整.

PH-360 is a professional panoramic plate designed for DSLRs. You can place more than one camera DSLRs to take full panorama photos. Also, PH-360 can be transformed into different structures to fit the angles of cameras. The main advantages of PH-360 are 360° adjustment and fast lock and unlock action. It's really easy to use, smooth to set although you are using heavy equipment. With 5-way bubble levels, focusing track you can take sturdy and very precise panorama photo.

# B) 配件清单Parts list



- 1.底座连接滑轨Base Slider
- 2.垂直连接滑轨Vertical Slider
- 3.纵向连接滑轨Horizontal Slider
- 4.底座云台Base Cradle Head
- 5.连接云台Connecting Cradle Head
- 6.相机L型支撑托架L-shape camera bracket

# C) 拼接装配示意Set up procedures











Fig.6

Fig.4



Fig.5

以上安装了几种示意装配方式,用户可以根据所配的配件 ,按自需使用,安装各种样式及调节,根据相机中心点轴点调 节使用。

The set up shown in the figures are for reference only.

Users are free to choose the parts they need, and to set up the system according to different purpose. Keeping the camera balanced is always suggested.

1